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1543353-T2-A 1 Kohler Co.

警告：存在人身伤害风险。该产品内部有磁铁。产品应远离起搏器。

警告：存在烫伤风险。水温过高会导致严重灼伤。将阀芯水温设置在 
120°F (49°C)或以下。请参阅阀芯的温度调节说明。

记录您的型号:

Record your model number: __________________________

7A.

WARNING: Risk of scalding. High water temperature can cause
severe burns. Set the valve water temperature at or below 120°F (49°C).
Refer to the temperature adjustment instructions for the valve.

WARNING: Risk of personal injury. The product has a magnet inside. 
Keep the product away from a pacemaker.

CAUTION: Risk of product damage and personal injury. Keep the
product away from a heater.

NOTE: The highest working pressure for a handshower is 0.5 MPa (5 bar). If the 
pressure exceeds 0.5 MPa (5 bar), a pressure reducer is needed.

1543353-T2

小心：存在产品损坏和人身伤害风险。产品应远离加热器。

提示：手持花洒的最高工作压力为0.5兆帕（5巴）。如果压力超过0.5兆帕
(5巴），请安装减压器。

提示：淋浴器加施的水效标识表明本产品的水效等级等性能符合GB 28378-2019
淋浴器水效限定值及水效等级》的要求，是产品符合性的一种标识。

请遵守当地管路安装及建筑条例。

安装软管之前，先冲洗管道中的杂质（本品不包含软管）。

如有需要，安装花洒限流器。

定期打开水流，擦拭花洒出水嘴，去除杂质。

定期冲洗滤网垫圈，去除杂质。

微气泡水。

亲氧水流技术。

按住按钮，然后将把手伸缩到所需的长度，以增加触达范围。松开按钮。

需要帮助？请联系我们的客户服务中心。

中国大陆：+(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628

中国香港、中国澳门、中国台湾：+(852) 3125-7728

有关质保信息，请参阅科勒包装随附的合格证。
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For warranty information, refer to the packed KOHLER compliance certificate.

If needed, install the flow restrictor.

Periodically rub debris from the nozzles while water is running.
Periodically rinse debris from the screen washer.

MicroBubble spray.

Katalyst™ air-induction.

7A. Press and hold the button, and slide the handle to the required length
to increase the reach. Release the button.

Need help? Contact our Customer Care Center.

Mainland China: +(86) 800-820-2628, +(86) 400-820-2628
Hong Kong (China), Macau (China), Taiwan (China): +(852) 3125-7728

1A. Flush the debris before installing the hose (not provided).

NOTE: The water efficiency label applied to the shower indicates that the water 
efficiency grade and other performance of the product meet the requirements of
GB 28378-2019 "Minimum Allowable Values of Water Efficiency and Water 
Efficiency Grades for Showers" which is a marking of product conformity.
Follow all local plumbing and building codes.


